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From: 5.1.2e

Sent: Mon 7/6/2020 10:07:22 AM

Subject: FW: Standpunt + andere zaken LCH (waaronder documentaire LCH)

Received: Mon 7/6/2020 10:07:22 AM

[EE
Ter info. Ik wacht even met hem bellen tot |JEEEZJ heeft gereageerd.

To: 5.1.2 IEEEEM @minvws nl]
)

Groet,

512

vr:ICE.v5 EE ¢ rvs n>
Verzonden: maandag 6 juli 2020 11:39

Aan: ) < @minvws.
=

@minvws.nl>;

@minvws.nl>; ee nl>; @minvws.nl' @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Standpunt + andere zaken LCHAdocumentaire LCH)

Urgentie: Hoog

Hierbij i
een

tah) gi RRRelen isIE
nade doorIEEEZI oc mentairemaker. Hij heeft hier al bij

LCH met esproken, daar heeft EEE nog bijgezeten. Deze documentairemakeris met hetzelfde
project dus bezig. Bij de NPQ zijn ze volgens mij aan hetre of KRO

a)
dit gaat doen om deze[REN

51.2e Hij blijkt een meer ervaren documentairemaker te zijn. asap in contact —-
woordvoering VWs hieroverJJ XECI2n één van jullie hem bellen? Zijn nummer is

Thanks, ENED

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Landelijk Consortium Hulpmiddelen
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H@ @)n) ED

var:IEEEEEE nv
Verzonden: maandag 6 juli 2020 11:21

" 1,

|
A.

i

nl»;

hi
i

.nl>; al i @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Standpunt + andere zaken LCH (waaronder documentaire LCH)

[EE
Dank voor het signaal, we wachten even op het antwoord vanBEE

Groet,

5.1.2e



804262

van:IEEv5) BEE ins.
Verzonden: maandag 6 juli 2020 11:03

) < )

minvws.nl>; A @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Standpunt+ andere zaken LCH (waaronder documentaire LCH)

Urgentie: Hoog

Nog even een nabrander. Graag snelle actie hierop!

5.1.2e vertelde vanmorgen dat er al veel LCH-ers worden benaderd door de NPO-documentairemaakster

voor interviews. Zij is in contact met [IEEEie bij LCH heeft sci EESze dat hier héél erg snel duidelijkheid vanui et komen. Als VWS niet snel reageert dan

gaan ze zonder VWS door. Hij vindt het moeilijk om te zien dat re EEC Radboud wel vrijuit gaat in de media,
maar LCH (en velen die enorm veel hebben gedaan voor het LCH vanuit het AMC) niet kunnen. Dat steekt. Mijn advies in deze is

zo snel mogelijk goede afspraken maken met de documentairemaker wat wel kan en wat gevoeliger ligt en daar EEE»
meenemen. Anders wordt VWS straks geconfronteerd met dit geheel.

Groet,

Met vriendelijke groet,

EE
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Landelijk Consortium Hulpmiddelen

M;

E: minvws.nl

PE @@ mE
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van:[ESETvs)
Verzonden: maandag 6 juli 2020 10:48

) < L

minvws.nl>; a aE @minvws.nl>;

Onderwerp: Standpunt + andere zaken LCH

Urgentie: Hoog

@ minvws.nl>;

@minvws.nl>

Hallo allemaal,

Ik geef jullie hier even in een aantal bullits door wat er allemaal speelt bij LCH. Er staan wel een aantal dingen bij die vanuit

VWS aandacht behoeven.

+ Op dit moment zijn er genoeg handschoenen. Echter voor de toekomst (2021) moeten er plannen gemaakt worden om

voldoende te behouden. Morgen wordt er een presentatie (inclusief suggesties) aan VWS gegeven. VWS moet hier (snel)
een beslissing in nemen).

+« Er is een wobverzoek van een leverancier binnengekomenICE
ovr de prijsstijgingen.

(deze leverancier is wat later ingestapt met zijn aanbiedingen, en wil dat de restlading nu wordt

overgenomen)
+ Zo ook een wobverzoek van Beiden potentieel voor media-aandacht,
+ Ook mediagevoelig is de zaak 'Relief Goods’ Er blijkt ee in de

mondmaskers aangetroffen te zijn. De Landsadvocaat/WJZis hierbij betrokken. orden

nader geinformeerd.
+ Vandaag (nu) vindt hier het kwaliteitsoverleg plaats over de persoonlijke beschermingsmiddelen. Dit speelt

straks) vooral tussen RIVM/IG]/VWS. Vanuit LCH/VWSIE TR wort er een beleidsstuk

voorbereid hierop.
+ Gisteren is de laatste vlucht met PBM via de dedicated luchtbrug vanuit Shanghai vertrokken. Idee om

vanuit de overheid de betrokkenen hiervoor te bedanken via media? Skyteam/KLM????
+ Er komen nu heel veel goederen binnen via vrachtschepen, daardoor is de opslag op de Maasvlakte aardig vol aan het

lopen.
+ Verzoek vanuit LCH/Lab om media-aandacht te besteden aan de goederen zoals PBM als labgoederen die

naar Suriname zijn gestuurd. We hebben een mooie bedankbrief vanuit de Surinaamse overheid ontvangen.
Dit punt dient wel eerst te moeten worden afgestemd met[JEEEBuZa ivm gevoeligheid (stel
dat er weer een tekort ontstaat, en wij hebben we goederen naar Suriname gestuurd). Overigens schijnt
hier in Suriname wel al berichten over in de media verschenen te zijn. Dus wellicht een pro-actieve reactie

beter en op zich goed nieuws uiteraard

Ska co
heeft, en een landin nood helpt.

en¢ Morgen vindt ereen overleg plaats tussen o0.a 5IEE2eIEF. Onderwerpen op de

agenda vanuit FE kwaliteit, toekomst LCH/LCH2, vervanging ml op erm
¢ Op wo 15/7 evaluat met tea nde stand up LCH op vrij 17/7
« Op wo 8/7 10.00 uur wordt en Neele Vat logistics geinterviewd door TV Rijnmond over het

distributieverhaal LCH. Ik heb hem meegegeven de vragen van te voren op te vragen bij TV Rijnmond. Hij

blijft weg van politieke vragen (zoals b.v. ijzeren voorraad). Hij herhaalt zijn verhaal zoals hij dat in Vianen

heeft gedaan over hoe de distri e is verlopen.
e Het werkbezoek naar Oceanz van ElELNgaat morgen niet door.EE:nog na of hij vervangen kan

worden door bijvoorbeeld . Dat hoort zij nog. Sowieso heeft VWS aan Oceanz aangeraden om het

werkbezoek toch te laten doorgaan. De burgemeester is er ook bij betrokken. Vanuit LCH werd hier naar uitgekeken. Er

waren een aantal collega’s bij betrokken. Wordt vervolgd.

Groet, [SRIF

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Landelijk Consortium Hulpmiddelen

Mj]

E minvws.nl
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